
اخبارخبر كوتاه
وزیر صنعت، معدن و تجارت در جریان بازدید از دو واحد تولیدی در کرمانشاه:

ایران رتبه اول صادرات به عراق را کسب کرد 

آبفای گیلان آمادگی دارد در ماه آتی پکیج فاضلاب مجتمع ۷۶ واحدی مسکن مهر را وارد مدار بهره برداری كند

میزبانیاصفهانازنشسترؤسایکمیسیونهایگردشگریکلانشهرهاومراکزاستانها

با حضور بازرسان انجام شد؛

ارزیابی عملکرد شركت توزیع نیروی برق استان سمنان در محور صیانت از حقوق شهروندی

این که  بیان  با  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
در سال 1397 برای اولین بار رتبه اول صادرات به 
عراق را کسب کردیم، گفت: برای حفظ این جایگاه 
رقبای  زیرا  کنیم؛  استفاده  ظرفیت ها  همه  از  باید 
ترکیه و چین با فاصله کمی پس از ایران قرار دارند. 
رضا رحمانی در جریان بازدید از دو واحد تولیدی 
قوطی سازی زمزم و فرش زاگرس کرمانشاه افزود: 
استان کرمانشاه موقعیت و فرصت های صادراتی کم 
بیشترین  هم  گذشته  سال های  در  و  دارد  نظیری 
صادرات به عراق از این استان بوده است.او با تأکید 
را جدی تر  به عراق  باید صادرات  امسال  این که  بر 
بگیریم، اضافه کرد: واحد قوطی سازی زمزم با بیش 
مراحل  در  سرمایه گذاری  تومان  میلیارد   600 از 
نهایی ساخت است و به زودی افتتاح می شود. واحد 
و  دنیا  روز  فنآوری  با  هم  زاگرس  ماشینی  فرش 
تولید محصولاتی دارای بازار صادراتی در کشورهای 
همسایه و سایر کشورهاست.وزیر صنعت، معدن و 
تجارت قول داد که مشکلات این واحدهای تولیدی 
با تأکید بر اهمیت  را پیگیری و رفع کند.رحماني 
تأمین نقدینگی برای واحدهای تولیدی نیز گفت: 
و  گرفته  قرار  اولویت ها  جزء  امسال  موضوع  این 
رئیس جمهوری هم دستورات لازم را درباره آن به 
بانک مرکزی داده که سرمایه در گردش لازم برای 

تأمین  تولیدی  واحدهای  موجود  وضعیت  حفظ 
بخش  این  متولی  به عنوان  هم  ما  افزود:  شود.وي 
واحدهای  نقدینگی  تأمین  و  بود  خواهیم  پیگیر 
وزارت  اساسی  برنامه های  در  امسال  تولیدی 
معدن  است.وزیر صنعت،  تجارت  و  معدن  صنعت، 
تولید  همسایه،  کشورهای  به  صادرات  تجارت  و 
داخلی، معادن، فنآوری و حضور دانش در تولیدات 

کرد  عنوان  وزارتخانه  این  اولویت های  به عنوان  را 
اصلاح  و  تجاری  لجستیک  تأمین  داشت:  اظهار  و 
نظام تنظیم و نظارت بر بازار صادرات هم از دیگر 
تولید  رونق  رحماني،  گفته  ماست.به  اولویت های 
خارجی  یا  داخلی  فروش  و  است  فروش  مستلزم 
کند،  فعال  را  ما  تولیدی  واحدهای  می تواند  هم 
واحدهای  ظرفیت  از  بخشی  اکنون  که  به طوری 

تولیدی مازاد بر مصرف داخلی است که فعال شدن 
آن ها مستلزم فعال شدن بازارهای صادراتی، به ویژه 
فرش  صنعتي  است.واحد  همسایه  کشورهای  در 
زاگرس کرمانشاه با پنج خط تولیدی سالانه 600 
حاشیه  کشورهای  به  و  تولید  فرش  مترمربع  هزار 
جمله  از  دیگر  کشورهای  برخی  و  فارس  خلیج 
کارخانه  این  راه اندازی  برای  می کند.  صادر  آلمان 
است.طرح  شده  سرمایه گذاری  تومان  میلیارد   50
قوطی سازی زمزم نیز با زیربنای 22 هزار مترمربع 
و اعتبار هزار میلیارد تومان در سال 1396 کلنگ 
زنی شد که قرار است با چهار خط تولید و استفاده 
از فنآوری های نوین دنیا، برای 140 نفر اشتغالزایی 
کند.استان کرمانشاه با 371 کیلومتر مرز مشترک 
با دو بخش کرد و عرب نشین عراق و داشتن 6 مرز 
رسمی و بازارچه فعال، سالانه حدود نیمی از کل 
صادرات کالاهای غیرنفتی کشورمان به عراق را به 
خود اختصاص می دهد.هم اکنون بیش از یک هزار 
واحد تولیدی با 30 هزار نفر اشتغالزایی در استان 
صنعت،  وزیر  سفر  جریان  است.در  فعال  کرمانشاه 
معدن و تجارت به استان ایلام، محسن صالحي نیا 
ـ معاون وزیر و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک 
را همراهي  نیز وي  ـ  ایران  و شهرک هاي صنعتي 

مي کرد.

محسن حسینی اظهار داشت: با توجه به نصب 
دیوار  اجرای  با  مجتمع،  این  فاضلاب  پکیج  اولیه 
حائل توسط بنیاد مسکن و خاکبرداری اولیه توسط 
گیلان  آبفای  طرح،  این  اجرای  جهت  شهرداری 
آمادگی دارد طی ماه آتی، پکیج فاضلاب این واحدها 
را وارد مدار بهره برداری نماید.سید محسن حسینی 
رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل آبفای گیلان با اشاره 
به بازدید از مجتمع 76 واحدی مسکن مهر سیاهکل 
اولیه پکیج فاضلاب  با توجه به نصب  اظهار داشت: 
این مجتمع، با اجرای دیوار حائل توسط بنیاد مسکن 
اجرای  جهت  شهرداری  توسط  اولیه  خاکبرداری  و 
آتی،  ماه  آمادگی دارد طی  آبفای گیلان  این طرح، 
پکیج فاضلاب این واحدها را وارد مدار بهره برداری 
نماید.مدیرعامل آبفای گیلان همچنین تصریح کرد: 

به منظور نصب پکیج فاضلاب در محدوده مجتمع 
1۸۸ واحدی مسکن مهر سیاهکل نیز با محیط زیست 
مکاتبه شده است.وی در ادامه افزود: سازمان مدیریت 
محصور  و  ها  چشمه  بهسازی  برای  ریزی  برنامه  و 
سازی چاههای دیلمان بالغ بر 11میلیارد ریال اعتبار 
تخصیص داده است که عملیات اجرایی آن در حال 
انجام بوده و از محل اعتبارات استانی پروژه سیاهکل 
نیز در حال اجراست.مهندس حسینی همچنین به 
سیل اخیر و طغیان رودخانه سفیدرود اشاره داشت و 
خاطرنشان کرد: افزایش دبی رودخانه سفیدرود موجب 
از بین رفتن بخشی از زمینهای مربوط به تأسیسات 
چاههای فلمن این شرکت در سنگر شد که با همکاری 
دستگاههای مختلف شرایط را حفظ و تثبیت نمودیم.
اجرایی  عملیات  روند  از  گیلان  استاندار  بازدید  وی 

در  فلمن سنگر  چاه  از  برای حفاظت  گیلان  آبفای 
مقابل طغیان رودخانه سفیدرود را حاکی از اهمیت 
شرقی  مناطق  آب  کننده  تأمین  بدلیل  چاهها  این 
این چاهها همچون گذشته  و گفت:  دانست  استان 
در مدار بهره برداری قرار دارند که مرهون تلاش و 
همکاری سایر نهادها در حفاظت از آنها بوده و این امر 
شایسته تقدیر و تشکر است.سپس دکتر نیکفر نماینده 
در  سیاهکل  و  لاهیجان  شهرستانهای  شریف  مردم 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به اعتبارات تخصیصی 
برای آب شرب دیلمان و بازسازی چشمه ها و چاهها  
اظهار داشت: با توجه به پایان سال مالی 97 انتظار 
می رود نسبت به جذب این اعتبارات اقدام گردد و 
حفاظت از چاههای فلمن بعنوان تأمین کننده آب 
ادامه  شود.در  پیگیری  جدیت  با  سیاهکل  شرب 

مهندس صوفی فرماندار شهرستان سیاهکل با اشاره 
در  جمعیت  پراکندگی  و  شهرستان  این  وسعت  به 
روستاهای اطراف آن اظهار داشت: با توجه به موقعیت 
گردشگری و شرایط اقلیمی از نظر میراث فرهنگی، 
ارائه خدمات شهری بسیار حائز اهمیت است و با توجه 
به مشکلات زیرساختی، شهرستان باید مورد توجه 
راستای  در  بازدید  این  است  گیرد.گفتنی  قرار  ویژه 
اجرای بخشنامه استاندار گیلان مبنی بر حضور موثر 
مدیران کل در شهرستانها به منظور بررسی مشکلات 
حوزه آبرسانی و اجرای طرحهای فاضلاب شهرستان 
صورت گرفت که ضمن بازدید از پروژه ها و تأسیسات 
به  آبفای گیلان در دیدار چهره  شرکت، مدیرعامل 
چهره با شهروندان پاسخگوی مشکلات آنان در حوزه 

آب و فاضلاب بود.

اقتصادی  امور  و  گردشگری  کمیسیون  رئیس 
میزبانی  به  اشاره  با  اصفهان  شهر  اسلامی  شورای 
اصفهان از نشست روسای کمیسیون های گردشگری 
شوراهای اسلامی کلانشهرها و مراکز استان ها گفت: 
تشکیل شورای مشورتی کمیسیون های گردشگری 
کلانشهرها اولین دستور کار این نشست در اصفهان 
به برگزاری نشست  با اشاره  بود.  نصیر ملت  خواهد 
روسای کمیسیون های گردشگری شوراهای اسلامی 
کلانشهرها و مراکز استان ها که 2۸ و 29 خردادماه 
سال جاری به میزبانی شهر اصفهان برگزار می شود، 
اظهار کرد: این نشست برای اولین بار و با توجه به مزیت 
های نسبی و مطلق گردشگری و صنایع دستی شهر 
اشاره  با  برگزار می شود.  وی  این شهر  اصفهان، در 
به اینکه گردشگری یک موضوع پیچیده است و باید 
برای حضور گردشگر همه ظرفیت ها و زیرساخت های 
لازم را فراهم کنیم، گفت: با حضور و همکاری شهرهای 
دیگر می توان مسیرهای گردشگری ایجاد کرد تا کشور 

ایران و به خصوص شهر اصفهان فرصت بیشتری برای 
جذب گردشگر داشته باشد. این موضوع همچنین به 
تکمیل مقاصد گردشگری گردشگران هم کمک خواهد 
اقتصادی  امور  و  گردشگری  کمیسیون  رئیس  کرد. 
موارد  برخی  در  افزود:  اصفهان  شهر  اسلامی  شورای 
برای حضور توریست در شهر نیاز به ارتباط با دیگر 
مقاصد گردشگری داریم که برگزاری نشست هایی از 
این نوع می تواند چالش ها و راهکارهای رسیدن به این 
هدف را برای ما روشن کند. وی با بیان اینکه با توجه به 
تغییرات اقلیمی در ایران، مدیریت شهرها به فکر اصلاح 
منابع درآمدی هستند و این موضوع تنها دغدغه شهر 
اصفهان نیست و مورد توجه همه شهرها قرار گرفته 
است، بیان کرد: از همین رو حضور روسای کمیسیون 
های گردشگری شوراهای اسلامی کلانشهرها و مراکز 
استان ها در این نشست می تواند فرصت های پیش 
علاوه  نشست  این  در  افزود:  کند.ملت  معرفی  را  رو 
برای  اجماع  به  گردشگری  حوزه  موانع  شناسایی  بر 

راهکارهای موثر هم دست خواهیم یافت تا با تعامل میان 
شورای عالی استان ها و پیگیری از طریق مراجع مرتبط 
مانند مجلس شورای اسلامی، بخشی از موانع حقوقی 
و قانونی در سطح کلان برطرف شود. همچنین چالش 
از تجارب  استفاده  با  نیز  های حوزه مدیریت شهری 
دیگر شهرها در این نشست مورد بررسی قرار می گیرد.
وی با اشاره به اینکه نشست روسای کمیسیون های 
گردشگری کلانشهرها و مراکز استان ها به پیشنهاد 
شهر اصفهان برگزار می شود، گفت: اولین دستور کار 
این نشست تشکیل شورای مشورتی کمیسیون های 
گردشگری کلانشهرهاست تا اولویت بندی چالش ها 
و راهکارها در این مجمع مورد بررسی قرار گیرد.رئیس 
کمیسیون گردشگری و امور اقتصادی شورای اسلامی 
شهر اصفهان تصریح کرد: برگزاری این نشست همزمان 
با برگزاری نمایشگاه بین المللی گردشگری اصفهان مي 
تواند ارتباط لازم میان فعالان مرتبط با این حوزه را در 
شهرهاي مختلف کشور ایجاد کند. وی با اشاره به اینکه 

نشست تخصصی »اصفهان 2020« در سالن همایش 
های نمایشگاه اصفهان در تاریخ 29 خردادماه با حضور 
روسای کمیسیون های گردشگری کلانشهرها، روسای 
شورای شهرها و شهرداران مراکز استان ها برگزار خواهد 
شد، افزود: همچنین رونمایی از کلیات طرح »اصفهان 
2020« ساعت 20 و 20 دقیقه 2۸ خردادماه با حضور 
فعالان صنعت گردشگري انجام خواهد شد.  ملت گفت: 
با توجه به اینکه توسعه همه مسیرهاي گردشگری در 
شهر و شهرداری اصفهان رخ نمی دهد، تلاش کردیم 
نظر همه فعالان این حوزه را دریافت کنیم تا انتخاب 
ما در این مسیر بهترین انتخاب باشد. وی افزود: از همه 
زیرساخت ها و پتانسیل های موجود در شهر اصفهان 
برای اجرای طرح »اصفهان 2020« استفاده خواهیم 
کرد تا سال 2020 شهر اصفهان در مسیر توسعه مبتنی 
بر ظرفیت های گردشگری قرار گرفته و مدیران شهری 
بتوانند روی درآمد حاصل از گردشگری برای توسعه 

شهر حساب باز کنند. 

با حضور تیم بازرسی مشترک استانداری و سازمان مدیریت و برنامه 
ریزی ، عملکرد شرکت توزیع برق استان سمنان در محور “صیانت از 
حقوق شهروندی” انجام شد.گفتنی است: بررسی عملکرد این شرکت در 
حوزه صیانت از حقوق شهروندی مطابق با 40 عنوان شاخص بر اساس 
بازدید میدانی و بررسی حضوری  به صورت  چک لیست های مربوطه 
بسته  تهیه  می شود:  آمد.یادآور  در  اجرا  به  بازرسان  توسط  مستندات 
اطلاعاتی برای تمامی خدمات، احراز اصالت هویت بر خط، اطلاع رسانی 
مرحله ای فرآیند انجام کار ، کیفیت فضای میز خدمت، نظرسنجی ها، 
رسیدگی به شکایات، خدمات الکترونیکی، دسترسی آسان به بخشنامه 
به  سالیانه  عملکرد  گزارش  شهروندی،  حقوق  آموزشی  های  دوره  ها، 

عموم، آموزش همگانی از طریق وسایل ارتباط جمعی، اصلاح فرآیند ها 
و حذف رویه های زائد ارائه خدمات و ایجاد بستر مناسب جهت جبران 
خسارات وارده برمردم، از جمله شاخص های مورد ارزیابی محسوب می 
بودن  متمرکز  تکریم،  طرح  با  مرتبط  امکانات  استقرار  شوند.همچنین 
فضای واحدهای اداری، نصب تابلوها و بنرهای منشور حقوق شهروندی، 
به  توانخواه، هشدار  افراد  رفاه حال  اداری جهت  فضای  مناسب سازی 
موقع در بروز بلایای طبیعی ، ارائه خدمت به شکل مطلوب و پیوسته، 
اجرای  در  اعمال سلیقه  از  پرهیز  کارکنان،  توسط  مراجعین  راهنمائی 
قوانین و مقررات و وجود خط تلفن گویا، به عنوان برخی دیگر از شاخص 

هایی به شمار می روند که توسط بازرسان ارزیابی گردیدند.

اهتمام ویژه شركت گاز استان گیلان به مسئولیت های اجتماعی

مدیرکلراهوشهرسازیگیلان:عمدهترینمشکلتامینمصالحاست

صنعت  تابعه  شرکت های  اجتماعی  مسئولیت  تخصصی  نشست 
نفت شمال کشور با حضور مشاور اجتماعی وزیر نفت در ساری برگزار 
شد.سید امیر طالبیان مشاور اجتماعی وزیر نفت در نشست تخصصی 
که  کشور  شمال  نفت  صنعت  تابعه  شرکت های  اجتماعی  مسئولیت 
در شهر ساری برگزار شد اظهار داشت: این جلسات از سال گذشته 
شروع شده و پس از عسلویه، ماهشهر و اهواز، این چهارمین نشست 
منطقه ای است که در این زمینه برگزار می گردد.وی بیان نمود: باید 
بر  را  برنامه عمل کنیم و فعالیت ها  با  در زمینه مسئولیت اجتماعی 
دست  شده  تعیین  اهداف  به  بتوانیم  تا  نماییم  تعریف  نیازها  اساس 
یابیم.مشاور اجتماعی وزیر نفت، حفظ محیط زیست را یکی از اهداف 
مسئولیت اجتماعی دانست و عنوان کرد: برای توجه به جامعه محلی 
الزامات  منطقه ضمن  پیمانکاران همان  از  استفاده  با  تا  داریم  سعی 
کنیم.همچنین  جلب  نیز  را  محلی  جامعه  رضایت  محیطی،  زیست 
با  گیلان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل  اکبر  نشست حسین  این  در 
اجتماعی  های  مسئولیت  مقوله  به  نفت  وزارت  ویژه  نگاه  از  تشکر 

های  مسئولیت  راستای  در  گیلان  استان  گاز  شرکت  داشت:  اظهار 
گاز مدارس  لوله کشی  قبیل  از  ای  اقدامات گسترده  اجتماعی خود 
بین  نمازخانه  احداث  و  مزار مطهر شهدا  بازسازی  محروم روستایی، 
راهی در جهت رفاه حال مسافرین محترم را به انجام رسانده است.وی 
جلب رضایتمندی مشترکین را از مهم ترین اهداف شرکت گاز عنوان 
نمود و اظهار داشت: شرکت گاز استان گیلان از بهمن سال 1393 با 
تشکیل کارگروه تخصصی رسیدگی به شکایات نسبت به بازنگری و 
افزایش مبادی ارتباطات با مشترکین، طراحی نرم افزار رسیدگی به 
شکایات، مدیریت رسیدگی به شکایات )CRM( و برگزاری جلسات 
و  ها   به درخواست  به شکایات در جهت رسیدگی  منظم رسیدگی 
حل مشکلات مشترکین و مراجعین اقدام نموده است.مهندس اکبر از 
طرح سفیران انرژی به عنوان یکی دیگر فعالیت های اجتماعی شرکت 
نام برد و اظهار داشت: این شرکت با همکاری صداو سیما، استانداری 
و آموزش و پرورش در جهت اشاعه فرهنگ مصرف بهینه و ایمن گاز 
طبیعی در استان گام های موثری برداشته است.مدیرعامل شرکت گاز 

استان گیلان همچنین از امضای تفاهم نامه همکاری مابین سازمان 
 ... و  ها  بیمارستان  نشانی،  آتش  احمر،  هلال  قبیل  از  مختلف  های 
خبر  رسانی  اطلاع  و  سازی  فرهنگ  ایمنی،  نکات  رعایت  منظور  به 
مختلف  ادارات  میان  ای  شایسته  همکاری  گفت: خوشبختانه  و  داد 
تعامل  این  استان در جهت فرهنگ سازی مصرف گاز وجود دارد و 
مناسب سبب شد تا در سال 96 شاهد حتی یک مورد مرگ خاموش 
)مرگ ناشی از گازگرفتگی( در سطح استان نباشیم.وی در پایان اظهار 
داشت: عملکرد مناسب شرکت گاز استان گیلان در زمینه مسئولیت 
های اجتماعی سبب شد تا این شرکت جوایز مختلفی مانند تندیس 
در  خدماتی  واحد  تنها  بعنوان  کشور  سبز  برگزیده  خدمات  زرین 
سطح کشور، تندیس برنزین تکریم ارباب رجوع، کسب رتبه برتر در 
زمینه رعایت حقوق مشترکین و مصرف کنندگان، کسب رتبه دوم 
در صیانت از حقوق شهروندی، تقدیرنامه سومین همایش مسئولیت 
زرین دومین جایزه مسئولیت های  تندیس  و  نفت  وزارت  اجتماعی 

اجتماعی بنگاه های اقتصادی را کسب نماید.

بررسی پروژه های سنگر- سراوان- سیاهکل و چهار خطه کردن رشت 
– جیرده ، در نشست مشترک مدیرکل راه و شهرسازی گیلان و فرماندار 
رشت, پروژه های سنگر- سراوان –سیاهکل و چهار خطه کردن رشت _ 
جیرده مورد بررسی قرار گرفت.پدرام در این نشست با اشاره به اهمیت 
احداث محور سراوان-سنگر- سیاهکل در کاهش بار ترافیکی، ازآن به عنوان 
پروژه  ای حیاتی یاد کرد که بهره برداری از آن نقش مهمی در توزیع بار 
ترافیکی استان دارد.وی با بیان اینکه طول کلی پروژه 22 کیلومترمی باشد 
این محور به صورت دو خط رفت و برگشت به عنوان راه اصلی  افزود: 

باعرض 13 متر می باشد که 1۸.5کیلومتر به بهره برداری رسیده و از 3.5 
کیلومتر باقیمانده ، 1.2کیلومتر اجرای ابنیه فنی و عملیات خاکریزی انجام 
شده و مابقی مسیر در دست اقدام است.مدیرکل راه و شهرسازی گیلان 
همچنین پروژه چهارخطه کردن رشت- جیرده را که ورزشگاه سردار جنگل 
و ایستگاه راه آهن رشت در این محور قرار دارد و با توجه به مخاطره آمیز و 
پرتردد بودن و آمار بالای تصادفات جاده ای، از دیگر پروژه های مهم استان 
نام برد و گفت: خوشبختانه عملیات اجرایی این پروژه که به طول ۸.۸ 
کیلومتر و عرض 23.6 متر است آغاز شده است.پدرام در این نشست ضمن 

تشکر از پیمانکاران این دو پروژه، آنها را از سرمایه های استان قلمداد کرد 
که با وجود داشتن مطالبات زیاد، دست از کار نکشیده و با این اداره کل 
همکاری لازم را دارند تا هر چه سریعتر این پروژه ها به اتمام برسد.مدیرکل 
راه و شهرسازی در پایان عمده ترین مسائل و مشکلات در حال حاضر 
اجرای این پروژه ها را تامین مصالح دانست و خاطرنشان کرد: از فرماندار 
رشت درخواست داریم در این امر مهم مارا یاری فرمایند تا هر چه سریعتر 
این پروژه ها با سرعت بیشتری ادامه پیدا کند تا با راه اندازی این پروژه ها 

شاهد کاهش بار ترافیک و از همه مهترکاهش تصادفات جاده ای باشیم.

مخابرات منطقه گلستان در رسیدگی به 
شکایات مردمی)سامانه 195( رتبه اول 

کشوری را کسب کرد
سنجش  در  گلستان  منطقه  مخابرات 
 AHT ( میانگین مدت زمان پاسخگویی شکایات
(  سامانه 195 با کسب امتیاز 0,۸1 حائز رتبه 
. سامانه ثبت و پاسخگوئی به  اول کشوری شد 
شکایات 195 به منظور افزایش رضایت کاربران 
و رسیدگی به شکایت های مردمی در حوزه های 
مختلف ارتباطات و فناوری اطلاعات شامل تلفن 
پستی،  خدمات  همراه،  تلفن  اینترنت،  ثابت، 
تشعشعات و دفاتر پیشخوان راه اندازی شده است.
حداکثری  جلب  در  واهمیت  حساسیت  به  نظر 
به  وپاسخگویی  وپیگیری  مشتریان  رضایت 
منطقه  مدیریت  در حوزه  سامانه 195  شکایات 
دفترمدیر  مدیریت  مستقیم  نظر  تحت  گلستان 
شکایات  پذیرد.همچنین  می  صورت  منطقه 
گلستان  منطقه  مدیریت  توسط  فوق  سامانه 
ایران  تنظیم مقررات مخابرات  ومعاونت حقوقی 
مقررات  تنظیم  سازمان  شرقی  شمال  ومنطقه 
به طور مستقیم رصد می گردد .قابل ذکر است 
کاربران سرویسهای ارتباطی، فناوری اطلاعات و 
bazrasi. پستی می توانند با مراجعه به سایت
تماس   ،cra.ir.195//:https سایت  ویا   tci.ir
-195 پستی  صندوق  یا  195و  گویای  تلفن  با 

سرویسهای  از  را  خود  شکایت های   ،16315
مختلف حوزه ICT ثبت و پیگیری کنند.

مهندس یزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن اصفهان:
تلاش ذوب آهن برای صادرات یک 

میلیون و 50 هزار تن در سالجاری
ذوب آهن  مدیرعامل  زاده  یزدی  مهندس 
گفت  اصفهان  شبکه  زنده رود  دربرنامه  اصفهان 
جدیدی  رکورد  گذشته  سال  در  شرکت  این   :
ابتدای  از  بلند ثبت کرد و  با دو کوره  در تولید 
امسال تا کنون نسبت به مدت مشابه سال قبل  
، رشد قابل توجهی در تولید داشتیم . وی افزود 
: برنامه امسال ذوب آهن دستیابی به تولید بیش 
برنامه  کنون طبق  تا  و  است  تن  میلیون    3 از 
به  اشاره  با  زاده  یزدی  .مهندس  ایم  رفته  پیش 
در   : گفت  شرکت  این  در  آب  مصرف  کاهش 
صرفه   ، گسترده  اقدامات  با  خام  آب  مصرف 
جویی کردیم و علاوه بر آن بازچرخانی آب نیز 
نیز  اطراف  شهرهای  پساب  از  و  گرفت  صورت 
آن کاهش شدید  کنیم که حاصل  استفاده می 
از زاینده رود است و سال گذشته  برداشت آب 
را  رودخانه  این  از  خود  دیماند  درصد   40 تنها 
استفاده کردیم .با این اقدامات ،  ظرف 4 سال 
را  رود  زاینده  از  آب  برداشت  کمترین  آینده 
موفقیت  به  شرکت  .مدیرعامل  داشت  خواهیم  
های باشگاه ذوب آهن اصفهان نیز اشاره نمود و 
گفت : این باشگاه بخشی از برند معتبر ذوب آهن 
است و خدمات بسیاری به ورزش کشور نموده 
پرچم  که  آهن  ذوب  فوتبال  تیم  است.امیدوارم 
ایران را در باشگاههای آسیا برافراشته است ، به 
مراحل بالاتر صعود کند .وی به محصولات جدید 
ذوب آهن و دستاوردهای ماندگار این شرکت در 
دوران تحریم اشاره کرد و گفت : بیش از 120 
هستم  ریلی  نقل  و  حمل  دارای  که  است  سال 
آهن  ذوب   . بودیم  ریل  کننده  وارد  همواره  اما 
اصفهان ، این معضل تاریخی را در زمانی که با 
تحریم های ظالمانه مواجه هستیم ، رفع نمود و 
حالا قطار ها در مسیرهای بین شهری و مترو می 

توانند بر روی ریل ایرانی تردد کنند.

اردوی کوهنوردی شهروندان شهر اندیشه 
در کوه های کلاك البرز برگزار شد 

علی کیوانی  – اندیشه ، اردوی کوهنوردی 
با حضور  کاویانی شهردار ، صادق جعفری رئیس 
و اعضای شورای اسلامی شهر اندیشه، محمودی 
مسئول اداره ورزش و جوانان شهر اندیشه ، اعضای 
ستاد مدیریت بحران ، گروه امداد از سازمان آتش 
نشانی و با شرکت بیش از 600 نفر از شهروندان 
البرز برگزار  این شهر در کوه های کلاک استان 
شد.در حاشیه اردوی کوهنوردی  کاویانی اظهار 
کرد : امروز بیش از نیم درصد از جمعیت 120 
هزار نفری شهر اندیشه در این اردو حضور داشتند 
ورزشی  فرهنگی  های  برنامه  سایر  همچون  که 
.وی  بود  شده  روبرو  پرشور  و  خوب  استقبال  با 
و  ورزشی  برنامه های  اجرای  راستای  در   : افزود 
ایجاد نشاط اجتماعی و تقویت روحیه ورزشی و 
بین شهروندان  توسعه ورزش همگانی  همچنین 
اقدام به برگزاری اردوی کوهنوردی کردیم ، چرا 
که برنامه ریزی برای توسعه و فراگیر شدن ورزش 
در همه گروه های جامعه از خردسالان گرفته تا 
بزرگسالان به ویژه ورزش هایی که کم هزینه بوده 
و میتواند عموم مردم را شامل شود نیاز تفریحی 
است  و  بوده  اندیشه  شهر  شهروندان  ورزشی  و 
.شهردار اندیشه بیان کرد : ورزش کوهنوردی یک 
ورزش همگانی و عمومی است که در چند سال 
اخیر از آن استقبال خوبی شده است لذا شهرداری 
و شورای اسلامی شهر اندیشه در این راستا و برای 
تقویت و گسترش برنامه های کوهنوردی اهتمام 
جدی تری را بکار گرفته است .وی ادامه داد: به 
اداره روابط عمومی  همت واحد طرح وبرنامه  و 
های  برنامه  عمرانی  اقدامات  کنار  در  شهرداری 
بسیاری  اجتماعی  و  ورزشی  و  فرهنگی  متنوع 
برگزار خواهیم کرد لذا سعی شده تا هر ماه یک 
کنیم  اجرایی  و  کرده  برگزار  شادومتنوع   برنامه 
چرا که برنامه های گذشته ثابت کرده شهروندان 
این مراسمات  برپایی  اندیشه خواهان  قدرشناس 
افزود:  کردند.کاویانی  خوبی  استقبال  و  هستند 
شهر اندیشه یکی از شهرهای برتر کشور است ، در 
اواخر تیر ماه سال جاری فرهنگسرای بانو کلنگ 
زنی خواهد شد و همانطور که از نامش پیداست 
این فرهنگسرا اختصاصی بانوان گرامی این شهر 
خواهد بود ، فضای امن و محیطی آرام برای این 
قشر و ستون خانواده ها که نیاز ورزشی شهر نیز 
بود که به یاری خدا در سریعترین زمان ممکن به 

بهره برداری خواهیم رساند.
اداره  از واحد طرح وبرنامه و  پایان  وی در 
شهرداری  بدنی  وواحدتربیت  عمومی  روابط 
نشاط  که  کوهنوردی  اردوی  برپایی  در  اندیشه 

اجتماعی را در پی داشت قدردانی کرد.

مدیریت حراست و امور محرمانه سازمان آب و 
برق خوزستان عنوان کرد؛

تداوم خدمت رسانی سازمان آب و برق 
خوزستان ، به مناطق سیل زده خسرج حمیدیه

مدیریت حراست و امور محرمانه سازمان آب 
و برق خوزستان از تداوم خدمت رسانی گروه های 
فنی و تعمیراتی این سازمان در مناطق سیل زده 
خسرج حمیدیه، روستای حویش2 خبر داد.حجت 
با  عبودتیان”  جمال  “سید  المسلمین  و  الاسلام 
اشاره به مصوبه شورای حراست های صنعت آب و 
برق خوزستان برای عزیمت تیم های مختلف فنی 
اعم از سرمایشی، برقکاری، لوله کشی و شیرآلات 
به مناطق و روستاهای سیل زده استان خوزستان 
گفت: این حراست با برنامه ریزی دقیق و هماهنگی 
اسلامی،  شوراهای  محلی،  مسئولان  با  قبلی 
دهیاری، بخشداری، شرکت آبیاری کرخه و شاوور 
و امور آب شهرستان، ضمن اعزام گروه های فنی 
به منطقه خسرج حمیدیه، روستای حویش2، کلیه 
تقاضاهای مرتبط با تعمیرات و تعویض قطعات لوازم 
سرمایشی همانند کولر و یخچال، اصلاح سیستم 
برق و روشنایی منازل روستایی شامل سیم کشی، 
نصب کلید، پریز و دوشاخه، فیوز، لامپ و امثالهم، 
لوله و شیرآلات، خصوصاً جهت منازل  همچنین 
با حجم ورود  تالاب شادگان که  واقع در حاشیه 
بسیار زیادی از آورد های سیلابی در منازل مواجه 
بودند تا پذیرش آخرین تقاضاهای مردمی، جهت 
رفع اشکال، تعویض قطعات و اصلاح عیوب فنی 
توسط تیم های اعزامی این سازمان به انجام رسید.

نگرانی از روند افزایشی مصرف برق در 
خوزستان

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
ابراز نگرانی از روند افزایشی مصرف برق در استان ، 
گفت: مصرف برق در شنبه هفته جاری نسبت به 
رشد  درصد  قبل حدود 12  سال  در  مشابه  مدت 
اظهار داشت: در  بزرگ  داشته است.محمود دشت 
24 ساعت گذشته هفت هزار و 777 مگاوات برق 
مصرف شده که نسبت به شش هزار و 950 مگاوات 
مصرفی مدت مشابه در سال قبل 11.9 درصد رشد 
داشته است.وی با اشاره به پیش بینی های افزایش 
دما ) وقوع دماهای 49 درجه و بالاتر از آن ( تا اواسط 
هفته جاری در استان، بیان کرد: این نگرانی ها وجود 
دارد که با توجه به ظرفیت شبکه و روند افزایشی 
دما و افزایش مصرف برق، در صورت رعایت نکردن 
الگوی مدیریت مصرف خطاهایی ناشی از پرباری در 
ای  منطقه  برق  شرکت  دهد.مدیرعامل  رخ  شبکه 
خوزستان با بیان اینکه اوج مصرف برق در ساعت 
همه  از  کرد:  عنوان  است،  داده  رخ  دقیقه   14:51
مشترکین درخواست داریم تا مصارف غیر ضروری 
و استفاده از وسایل برقی پر مصرف را از ساعات اوج 
به سایر  تا 23(  تا 17 و 20  مصرف ) ساعت 13 
ساعات شبانه روز منتقل کنند و همانند سال گذشته 

همراه و همیار صنعت برق استان باشند.

جلسه تکریم ومعارفه ی رییس اداره 
حراست مخابرات منطقه کرمانشاه

حراست  اداره  رئیس  معارفه  و  تکریم   جلسه 
مخابرات منطقه کرمانشاه در روز شنبه 25 خرداد 
منطقه  مخابرات  کنفرانس  ویدئو  سالن   در  ماه  
کرمانشاه برگزار شد. ، این جلسه باحضورنمایندگان 
،مهندس  ایران  مخابرات  شرکت  حراست  کل  اداره 
،مدیرکل  کرمانشاه  منطقه  مدیرمخابرات  قبادیان 
ادارات  ،روسای  استان  اطلاعات  وفناوری  ارتباطات 
ازمدیران  وجمعی  استان    ICT حوزه  حراست 
ومسئولین مخابرات منطقه کرمانشاه باتلاوت آیاتی 
مجیدآغازگردید.درابتدامهندس  الله  چندازکلام 
قبادیان مدیرمخابرات منطقه کرمانشاه ضمن خوش 
واهمیت  رسالت  اظهارداشت:  مدعوین  به  آمدگویی 
حراست درهرسازمان ونهادبه ویژه حوزه مخابرات به 
جهت حساسیتهای این حوزه برکسی پوشیده نیست 
وبحمدالله باهمدلی وهمیاری متقابل بین همکاران 
به  رو  بزرگی  گامهای  ایم  توانسته  حراست  واداره 
اعتمادبه  ایجادفضای  این مهم جزبا  جلوبرداریم که 
میسرنبوده  مخابرات  امین  عنوان  به  حراست  اداره 
است.وی درادامه اظهارامیدواری کردباروحیه  اخوت 
وهمیاری که دربین کارکنان خدوم مخابرات منطقه 
کرمانشاه سراغ دارم به یاری خدای متعال درجهت 
پیشبرداهداف شرکت مخابرات ایران وارزشهای نظام 
مقدس جمهوری اسلامی باسرعت هرچه تمامتر به 
پیش خواهیم رفت .سپس آقای عیسی آبادی معاونت 
اموراستانهای حراست شرکت مخابرات ایران نیزطی 
سخنانی براهمیت نقش وجایگاه حراست درمخابرات 
اشاره نمودودربخشی ازسخنان خودافزود:مابرای حفظ 
ارزشهای نظام مقدس جمهوری اسلامی ودفاع ازکیان 
وازهمه  وهمدلی  نیازمندیاری  ایران  کشورعزیزمان 
دستاوردهای  وحفظ  ،امانتداری  رازداری  مهمتر 

مخابرات ازسوی کارکنان عزیزمخابرات هستیم.

بر اساس مصوبه شورای شهر صورت گرفت : 
اعلام تخفیفات  صنعت ساخت و ساز 

توسط شهرداری کرمانشاه 
بر اساس بند 6 مصوبه 134 دوره پنجم شواری 
اسلامی شهر در جهت رفاه حال شهروندان و ایجاد 
تشویق و رونق در صنعت ساخت وساز تخفیفاتی 
اطلاع رسانی  .به گزارش مرکز  اعمال خواهد شد 
شهرداری کرمانشاه ، مهندس عیدی بیرانوند با بیان 
این مطلب گفت : این مصوبه می تواند  رونق خوبی 
در صنعت ساخت و ساز ایجاد و موجب تشویق به 
سرمایه گذاری در این بخش گردد . بر این اساس از 
تاریخ ابلاغ این مصوبه تا پایان 9۸/3/31 در توافقات 
پسماندهای  و  پروانه 30درصد  ، صدور  35درصد 
اعمال  تخفیفات  25درصد  ساختمانی  و  عمرانی 
خواهد شد . معاون مالی اقتصادی شهرداری افزود 
 ، نیز درتوافقات 30درصد  تابستان  : در سه ماهه 
و  عمرانی  پسماندهای  و   ، پروانه 25درصد  صدور 
ساختمانی 25درصد تخفیف اعمال می شود و در  
سه ماهه فصل پاییز درتوافقات 25درصد ، صدور 
پروانه 20درصد ، و پسماندهای عمرانی و ساختمانی 
20درصد تخفیف اعمال می شود.مهندس عیدی 
در پایان گفت : برای فصل زمستان نیز در بخش 
و   ، پروانه 15درصد  ، صدور  درتوافقات 20درصد 
پسماندهای عمرانی و ساختمانی 20درصد تخفیف 
تخفیفات سبب  این  امیدواریم  و  می شود  اعمال 

ایجاد رونق در صنعت ساخت و ساز گردد. 
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